
Protokół Nr VI/2015  

z obrad VI sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 27 marca 2015 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o godzinie 

12:00, następnie przywitała przybyłych gości w tym  Starostę- p. Grzegorza Napiwodzkiego, Wicestarostę- p. 

Lecha Brzozowskiego, Sekretarz- p. Elżbietę Bieniek, Skarbnik - p. Renatę Mróz, zaproszonych gości, 

dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, wydziałów Starostwa Powiatowego, przedstawicieli partii 

politycznych, przedstawicieli organizacji pozarządowych, służb mundurowych, przedstawicieli lokalnych 

mediów i wszystkich przybyłych, którzy zaszczycili sesję swą obecnością. 

Przewodnicząca oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 Listy obecności radnych i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Góralska stwierdziła, że porządek obrad został 

dostarczony radnym wraz z materiałami sesyjnymi w regulaminowym terminie. Następnie 

spytała, czy są do niego uwagi. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja o ogólnej sytuacji ZOZ w Nidzicy. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie za 2014 rok. 

7. Informacja o stanie utrzymania dróg powiatowych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2015, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2015-2025, 

3) podziału środków na 2015 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez 

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

4) zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy na 

2015 rok, 

5) zmiany uchwały Nr XLIV/296/2014 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 28 października 

2014 r. w sprawie nadania Statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca Rady wraz ze Starostą Nidzickim wręczyli listy gratulacyjne oraz drobne 

upominki najlepszym hodowcom bydła mlecznego z  terenu Powiatu Nidzickiego: 

1. Miecznikowskiemu Krzysztofowi zamieszkałemu w m. Zembrzus – Mokry Grunt (który 

uzyskał średnio 8253 kg mleka od jednej krowy).  
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2. Szczepkowskiemu Tadeuszowi zamieszkałemu w Szczepkowie Borowym ( który 

uzyskał średnio 8135 kg mleka od jednej krowy).  

3. Moszczyńskiemu Markowi zamieszkałemu w Nowej Wsi Dmochy (który uzyskał 

średnio 8072 kg mleka od jednej krowy). 

Starosta Grzegorz Napiwodzki podkreślił, że na spotkaniu w Olsztynie złożył deklarację ścisłej 

współpracy z Federacją Producentów Mleka.  

 

Ad. 2. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono, został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

p. Starosta przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu i wykonania 

uchwał Rady. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Starosta 

zachęcił radnych do śledzenia strony internetowej Starostwa, gdzie zamieszczane są informacje z 

ważniejszych spotkań. Tym razem odniósł się do dwóch z nich: 

 – z dyrektorem Wojewódzkiego Zarządu Urządzeń Wodnych – p. Skowron dotyczącego 

kanału pod Nidzicą. Jest on zakryty, a jego przepustowość tworzy możliwości rozwojowe dla 

miasta. Chcemy skierować tam wodę deszczową. Prowadzone są rozmowy z Burmistrzem 

Nidzicy w celu wspólnej realizacji tego zadania. Starosta o etapach rozmów będzie radnych na 

bieżąco informował; 

- z ARiMR odnośnie zmiany siedziby tej jednostki z dniem 1 sierpnia br. Zobowiązania 

powiatu wynikające z umowy sporządzonej w 2002 r. wyniosą na ten dzień 62.420 zł, więc 

podjęliśmy rozmowy, żebyśmy od razu nie musieli zwracać całej kwoty. Trwają ustalenia 

odnośnie standardu, stanu, w jakim Agencja powinna pozostawić pomieszczenia. We wtorek 

odbędzie się spotkanie w Agencji. Idziemy w dobrym kierunku, kwota do uregulowania się 

zmniejsza. Jesteśmy na etapie rokowań, a o ich rezultatach Starosta będzie na bieżąco 

informował. 

Ponadto Pan Starosta na ręce Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących złożył 

podziękowania i gratulacje za organizację XXX Festiwalu Poezji, Prozy i Piosenki Francuskiej 

wszystkim zaangażowanym osobom i opiekunom. Dodał, że powiat przekazuje na ten cel 2.500 

zł, natomiast reszta środków pochodzi od sponsorów, m. in. Gminy Nidzica, która od tego roku 

wydarzenie to traktuje jak swoje własne. Festiwal ten możemy traktować jako nasze wspólne 

wydarzenie.  

 

p. Andrzej Bróździński zwrócił się z zapytaniem dotyczącym pisma, które wpłynęło od 

pracowników administracji i obsługi. Zapytał, czy Starosta pamięta, w którym roku była ostatnia 

podwyżka pracowników administracji i Starostwa oraz kiedy Starosta doceni pracę tych osób? 

Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że cieszy się z troski jaką wykazuje p. 

Bróździński w kwestii tych podwyżek. Zarząd już w 2014 r. zauważył, że płace regulowane w 

2010 r. są niewystarczające. Zaplanowano podwyżkę na 2015 r. w wysokości 3%. Pojawiło się 

pismo, żeby jeszcze je zwiększyć. W przyszłości trzeba będzie coś w tej sprawie zrobić. 

Uchwałą Rady wprowadzono podwyżki na 2015 r. Natomiast w jednostkach oświatowych 

musimy wprowadzić więcej zmian, usprawnień, bo dokładamy do szkół prawie 900.000 zł. 

Ostatnia regulacja płac była w Starostwie w 2010 r., a w jednostkach oświatowych jest tak, że 

jeśli wzrasta wynagrodzenie minimalne, to z automatu wzrasta wynagrodzenie. To jest jeszcze 

ponad wymiar te 3% , od podwyższonej płacy minimalnej. 

p. Andrzej Bróździński zapytał, czy Starosta wie, że minimalna płaca wzrosła o 4,5% w 

stosunku do ubiegłego roku. Pan proponuje w administracji 3% , a nie mówi Pan nic o 

Starostwie, myśli, że również dla Starostwa. 

Starosta podkreślił, że mówił, że dla wszystkich, od stycznia. 
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p. Andrzej Bróździński kontynuował, że proponowanie 3% jest śmieszne. W 2010 r. była 

ostatnia podwyżka. 1317 zł była płaca minimalna, to jest 33%. Przez 5 lat pracownicy nie  

dostawali żadnej podwyżki. Doszło do takiej sytuacji, że pracownicy, którzy 21 lat pracują, nie 

mają minimalnego wynagrodzenia, a więc z automatu ustawodawca nakazał tę minimalną płacę 

wypłacić dla tych osób. Ludzie, którzy 21 lat pracują, przez tyle lat nie mieli podwyżek, nie jest 

to procentowo w stosunku do minimalnej płacy wzrost wynagrodzeń. Wzrosło wynagrodzenie 

dla tych osób, ale zapytał, czy Starosta przeliczył, o ile wzrosło jego wynagrodzenie. Podał, że 

12 %. Przywołał słowa Starosty, że jak jest bieda, to wszystkich dotyczy. Rozumie to, ale jak jest 

dobrze, no to też wszystkich dotyczy. Zaapelował do Starosty, żeby pochylić się nad tym 

tematem i co najmniej o te 12%, tak ja wzrosła pensja Starosty, podnieść o te 12 % zarobki dla 

pracowników administracji i Starostwa.  

p. Ryszard Kumelski przypomniał, co było w poprzedniej kadencji. Finanse były po 

pierwszym roku bardzo kiepskie. Zrobiliśmy wiele rzeczy. Dzięki wysiłkom poprzedniego 

Zarządu i Starosty to wyprostowaliśmy. Zgoda, prawda, że zarobki pracowników są niskie. 

Trzeba by pomyśleć nad nowym taryfikatorem. Udało się wyjść z marazmu. Zostało 3% 

uchwalone na 2015 rok. Praktycznie pewnym pracownikom zrobiono korektę, bo były osoby, 

które nie miały najniższej krajowej. To zostało im wyrównane. Oprócz tego dostały 3% 

podwyżki. Nie jest to wystarczające. Pracujemy nad budżetem oświatowym. Będziemy 

rozpatrywać, na co będzie nas stać. Widzimy ten problem. Zrobiliśmy pierwszy krok do przodu. 

Pismo wpłynęło po fakcie dokonanym. 

p. Andrzej Bróździński po wypowiedzi p. Kumelskiego stwierdził, że wyszło na to, że są 

lepsi i gorsi.  

p. Ryszard Kumelski zaznaczył, że takie jest jego zdanie. Inni mogą mieć również swoje 

zdanie. 

p. Lech Brzozowski podkreślił, że od 2010 r. nie było podwyżek nie tylko w szkołach, ale 

i w Starostwie i innych jednostkach organizacyjnych powiatu. Przypomniał, że Starosta 

natomiast nie miał podwyżki od 2007 r. i miał najniższe pobory wśród innych powiatów. 

Przychyliliśmy się, żeby dorównać to wynagrodzenie do innych powiatów. Nie do Ostródy, 

gdzie pobory są zdecydowanie wyższe, jak również diety, ale do tych mniejszych powiatów. 

Diety również wyrównaliśmy do poziomu, jaki jest w całym województwie. Na tamtej sesji 

padło stwierdzenie p. Bróździńskiego, porównał na ostatniej sesji zarobki Starosty do zasiłku dla 

bezrobotnych. To tak jakbyśmy porównali zarobki nauczycieli do obsługi. Myśli, że nie można 

tak postępować. Prosi o dyskusję na poziomie.  

p. Elżbieta Góralska przypomniała p. Bróździńskiemu, że gdy był omawiany na 

komisjach temat podwyżki dla Starosty i porównywaliśmy podobne powiaty, to radny 

Bróździński optował za większymi pieniędzmi dla Starosty, tak samo było z dietami dla radnych 

– był Pan za czwartym wariantem. My stonowaliśmy tę sprawę i przyjęliśmy trzeci wariant. 

p. Paweł Bukowski uważa, że należy zamknąć już ten temat. Z tego, co pamięta, to temat 

był poruszany na komisjach. Wtedy p. Bróździński tego słowotoku nie używał, to była skrócona 

wersja, a tutaj się Pan rozwija, bo media są? – zapytał. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy p. Bukowski składa wniosek formalny. 

p. Paweł Bukowski odpowiedział, że tak. 

p. Andrzej Bróździński stwierdził, że p. Bukowski nie był na komisji oświaty i kłamie. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad wnioskiem radnego Pawła 

Bukowskiego o zamknięcie dyskusji. Wniosek został przyjęty 13 głosami, więc p. Góralska 

zamknęła punkt 3 porządku obrad. 

 

Ad. 4. 
p. Andrzej Bróździński zwrócił się do Starosty, Przewodniczącej i Wiceprzewodniczącego Rady 

o sprawdzenie, kto był na komisji oświaty, sprawdzenie protokołu, czy były przedstawione stawki jakieś 
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wyższe, czy p. Bróździński optował, żeby podwyższyć wynagrodzenie dla Starosty. Stwierdził, że 

Przewodnicząca mówi nieprawdę i chciałby mieć nagranie. Oficjalnie mówi i wszyscy słyszą. Prosi o 

sprawdzenie tego na następną sesję i o cofnięcie tych słów.  

p. Paweł Bukowski zaznaczył, że nawiązuje do ostatniej komisji.  

p. Andrzej Bróździński zaznaczył, że na ostatniej komisji nie było mowy o podwyżce dla 

Starosty.  

p. Paweł Bukowski stwierdził, że były ogólne tematy i tam p. Bróździński poruszał ten 

temat. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że ma wyciąg z protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie z 20 lutego br. 

Zacytował dokładnie wypowiedzi p. Bróździńskiego: „p. Andrzej Bróździński stwierdził, że 

Powiat jest terytorialnie większy od Gminy, co zwiększa obowiązki, dlatego dieta powinna być 

taka sama, jak radnych Gminy. Dlatego opowiada się za propozycją nr 4. Różnice pomiędzy 

tymi propozycjami nie są duże. (…) powiedział, że nie ma Zarządu ale za to jest 21 radnych i te 

różnice się wyrównają.” 

p. Andrzej Bróździński zapytał, gdzie są jego słowa, że Pan Starosta powinien dostać 

wyższe wynagrodzenie. 

p. Lech Brzozowski odparł, że jest różnica między propozycjami trzecią i czwartą. Były 

by to większe koszty, obciążające powiat.  

p. Bróździński zapytał, gdzie jest to, co powiedziała Przewodnicząca, że mówił, żeby 

Starosta dostał wyższe wynagrodzenie? 

p. Lech Brzozowski dodał, że w punkcie drugim, kiedy omawiano zarobki Starosty, Pan 

Bróździński się wstrzymał, nie był przeciwny. 

p. Andrzej Bróździński zapytał, jakie były jego słowa. Czy padły jakieś jego słowa? 

p. Lech Brzozowski odpowiedział, że p. Bróździński zapytał o wysokość wynagrodzenia 

zasadniczego. 

p. Elżbieta Góralska uznała, że p. Bróździński akceptował przedstawiane kryteria. 
p. Lech Brzozowski podkreślił, że p. Bróździński nie był przeciwny, a na sesji już był przeciw, 

więc tak zmienia zdanie. 

 

p. Ryszard Kumelski poinformował, że wczoraj była stłuczka ciężarowego samochodu z 

osobowym na ul. Olsztyńskiej obok Biedronki. Wnioskował, aby postawić wzdłuż budynku sklepu zakaz 

postoju i zatrzymywania. Przedwczoraj też o mało radny Żukowski nie uległ wypadkowi w tym miejscu. 

Uważa, że za uniemożliwienie parkowania będą wdzięczni wszyscy klienci Biedronki. Obecnie wyjazd z 

parkingu jest bardzo niebezpieczny. 

 

p. Krzysztof Żukowski poparł wniosek p. Kumelskiego. Zauważył, że lepiej w ogóle zamknąć tę 

zatoczkę, bo skorzystać z niej mogą zaledwie 2-3 samochody,  a utrudniają wyjazd 20-30 innym. 

Następnie przedstawił prośbę Stowarzyszenia Kultury Fizycznej Klubu Jeździeckiego w 

Napiwodzie o zadbanie o drogę tam prowadzącą. Po deszczu samochody osobowe nie mogą tamtędy 

przejechać. Klub uczestniczy aktywnie w życiu miasta i powiatu i uświetnia imprezy. Droga ta po jakimś 

czasie zaczęła fizycznie przebiegać przez działkę należącą do właścicielki Klubu. Gdyby to trafiło na 

złośliwą osobę, to nie byłoby przejazdu. Radny podkreślił także względy bezpieczeństwa. Straż Pożarna z 

Napiwody ma w swoim rejonie Bartoszki i Grzegórzki. Jest 3 km do Bartoszek, 5km - do Grzegórzek, a  

droga przez Nidzicę przedłuża się o 15-20 minut. Dyrektor PZD obiecał coś zrobić w tej sprawie. Pismo 

to złoży na ręce Pana Starosty. 

 

p. Ryszard Kumelski poinformował, że w czasie przerwy radni mogą wziąć kopię uchwały 

Zarządu w sprawie przyjęcia Kalendarza imprez powiatowych na 2015 r., aby wiedzieli kiedy jakie 

imprezy są organizowane i mogli w nich uczestniczyć. Nie da się być wszędzie naraz. Kalendarz 

uzgodniony został z Gminami. Zaczynamy dopiero kadencję, ale w miarę możliwości należy 

uczestniczyć w imprezach.  
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Ad. 5. 

Dyrektor ZOZ - p. Anna Osłowska złożyła informację o bieżącej sytuacji ZOZ. Stanowi ona 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

p. Waldemar Słupski stwierdził, że p. Osłowska ze wszystkich sił buduje i rozwija szpital. 

Podziękował jej za to, jak również wszystkim pracownikom i samorządowcom za wsparcie. Podkreślił, że 

personel poniósł też duże koszty finansowe. Zapytał, czy są możliwości stosowania ulg w przypadku  

pacjentów szpitala będących honorowymi krwiodawcami. 

p. Anna Osłowska odpowiedziała, że przysługują im takie prawa, jakie wynikają z przepisów. Są 

traktowani tak, jak wszyscy pacjenci. W szpitalu nie ma wcale kolejek.  W specjalistycznych poradniach 

jest kilka miejsc dla przypadków nagłych. Pokazanie przez pacjenta przysługujących uprawnień 

umożliwia do skorzystania z nich, ale specjalnych promocji dla krwiodawców ZOZ nie ma. Krwiodawcy 

obdarzani są wielkim szacunkiem i szpital zawsze stara się im pomóc. 

p. Ryszard Kumelski poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, 

Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie miała przyjemność gościć w ZOZ. Rozmawiali na wiele tematów. 

ZOZ niewątpliwie odniósł sukces. Pozyskuje się wiele środków z zewnątrz. Motorem napędowym jest 

kierownictwo. Problemy oczywiście są. Myśli, że rozmawiając wiele razy, dużo się radni dowiedzieli. Jak 

będzie potrzeba, to będą się starali pomóc. A jeśli nie, to nie będą przeszkadzać. 

p. Anna Osłowska podziękowała za tę deklarację. Dodała, że ZOZ bardzo chciałby znaleźć się na 

mapie zdrowotnej Polski, żeby były wciąż „ostre” działalności. Uważa, że wszyscy muszą rozwijać 

szpital. Cała siła, energia i pieniądze powinny iść w rozwój. Dlatego zwróciła się z prośbą o pomoc w 

zakupie karetki również do Burmistrza Nidzicy. Dodała, że 31 marca br. w Przychodni odbędzie się akcja 

zachęcająca do zostania dawcą szpiku. Zachęca do wzięcia w niej udziału. 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących – Dariusz Wółkiewicz dodał, że 

drugim obiektem, w którym odbędzie się ta akcja, jest jego szkoła. 

 

Ad. 6. 

Sekretarz Powiatu - p. Elżbieta Bieniek przedstawiła sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art.3 ust.3 o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2014 rok. Stanowi ono załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

Pytań i uwag nie było. 

 

Ad. 7. 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski przedstawił informację o stanie 

utrzymania dróg powiatowych. Stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Następnie poinformował, że zakupione zostały biało-czerwone słupki do wmontowania przy 

zatoczce obok sklepu Biedronka, które uniemożliwią na nią wjazd. Problem tym samym definitywnie 

zostanie rozwiązany. Jak tylko słupki dotrą, zostaną zamontowane. 

p. Ryszard Kumelski w imieniu użytkowników drogi i klientów Biedronki serdecznie 

podziękował za takie rozwiązanie. Dodał, że na ul. Kościuszki przy sklepie p. Kołakowskiego zaznaczone 

są 2 drzewa. Czy są one przeznaczone do wycięcia?- zapytał.  

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że sprawa tych drzew ciągnie się od 6 lat  albo i dłużej. Brak jest 

decyzji zezwalającej na wycinkę od Burmistrza. Musi on uzyskać zgodę RDOŚ. W bieżącym roku 

ponowiliśmy postępowanie na wycinkę. Wniosek leży do rozpatrzenia u Burmistrza. 

Więcej pytań nie było. 

 

Radny Lech Brzozowski opuścił salę obrad. W sesji uczestniczyło odtąd 13 radnych. 

 

Ad. 8. 1) 

Skarbnik Powiatu - p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian          

w budżecie powiatu na rok 2015.  

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/40/2015 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2015, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. 2) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2015-2025.  

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/41/2015 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2015-2025, stanowiącą 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 3) 

p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podziału 

środków na 2015 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej                            

i społecznej osób niepełnosprawnych.  

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/42/2015 w sprawie 

podziału środków na 2015 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy 

Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Radny Lech Brzozowski powrócił na salę obrad. W sesji uczestniczyło odtąd 14 radnych. 

 

Ad. 8. 4) 

p. Elżbieta Góralska zaznaczyła, że plan pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej radni 

omawiali na posiedzeniach Komisji stałych. Został on przygotowany przez Komisję Rewizyjną. 

Zapytała, czy są do niego uwagi.  

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/43/2015 w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy na 2015 rok, 

stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 5) 

p. Anna Osłowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Nr XLIV/296/2014 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 28 października 2014 r. w sprawie nadania 

Statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Ponieważ komisje nie wniosły do niego 

żadnych uwag, prosiła o przyjęcie zmian formalnych w Statucie ZOZ. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/44/2015 w sprawie 

zmiany uchwały Nr XLIV/296/2014 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 28 października 2014 r. w 

sprawie nadania Statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, stanowiącą załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki wyraził nadzieję, że interpelacja odnośnie zatoczki przy 

Biedronce została wyczerpana. Zasadne jest postawienie na wysokości zatoczki 3 słupków 

uniemożliwiających na nią wjazd.  

Odnośnie interpelacji p. K. Żukowskiego w sprawie drogi Napiwoda- Bartoszki  

odpowiedział, że wczoraj sprawdzony został stan drogi. W przyszłości konieczny jest tam 

generalny remont. W najbliższym czasie naprawa drogi doprowadzi ją do stanu używalności. 
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Odnośnie następnej interpelacji - p. Bukowskiego - Starosta odpowiedział, że do świąt 

droga zostanie poprawiona. Później może uda się pozyskać kruszywo na poprawę jej stanu. 

Dodał, że w okresie wczesnowiosennym pod ciężkimi pojazdami drogi się rozpadają. Czekamy 

na bardzo dobrego operatora, który równa drogi. 

 

Ad. 10.  

Wolnych wniosków nie było. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodnicząca o godz. 15:17 zamknęła VI sesję Rady 

Powiatu w Nidzicy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: Przewodnicząca Rady 

/-/ Małgorzata Wojtaszewska       /-/ Elżbieta Góralska 

 

 

 
 

 

 

 

 

 


